
深圳锦丰源供应百级无尘室中模切加工成型的导热石墨片

产品名称 深圳锦丰源供应百级无尘室中模切加工成型的导
热石墨片

公司名称 深圳市锦丰源电子配件包装制品有限公司

价格 6.00/普通

规格参数

公司地址 深圳市宝安区龙华镇下早工业区3栋A座3楼

联系电话 0755-28137896 13509633560

产品详情

深圳锦丰源供应百级无尘室中模切加工成型的导热石墨片，石墨片是一种高导热材料，由天然石墨制成
，通过我们模切加工工艺，可改变其形状尺寸，可适用于众多消费类电子产品，高导热特性有效的延长
了使用电子产品的使用寿命。 我司是一家专业的手机辅料模切厂，设施先进而齐全，能按时按量的为客
户提供优质的导热石墨片，欢迎有需要的朋友前来咨询选购！ Shenzhen jin fengyuan supply the level the
clean room die cutting processing forming the thermal conductivity of flake graphite, graphite sheet is a kind of high
thermal conductive materials, made by natural graphite, through our die cutting processing technology, it can change
its shape and size, can be applied to many consumer electronic products, high thermal conductivity characteristics
effectively prolong the service life of the use of electronic products. Our company is a professional mobile phone
accessories die cutting factory, advanced facilities and complete, can be on time for customers to provide quality
quantity the thermal conductivity of graphite flake, welcome friends in need to come to consult to choose and buy!
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